
 
 

 

Møteprotokoll 
Hva:   AK styremøte nr. 20, 2022 - 2024 
Tidspunkt:  Mandag 28.11.2023, kl. 16:30 -18:00 
Avholdt:  Microsoft-Teams møte  
Til stede:  Ola Evjen, Roar Karlsen, Tonje Norheim Tangerud, Dagfinn Neteland og Unni E. 

Forshaug 
Forfall:  Nora Sofie Dietrichson Bruun 
Fra admin:  Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Skipresident: Tove Dyrhaug Moe, deltok og orienterte under sak 125  
Kopi:   Internt 
Referent:  Unni E. Forshaug/Ola Evjen 

 

Sak 124 2022 – 2024  Godkjenne innkalling og sakliste 

Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Sak 125 2022 – 2024  Samtale Skipresident 
Skipresidenten orienterte om innslaget på TV2 sist uke, vedr LB-saken. 
 
Skiforbundet må ta lærdom av den pågående prosessen og være samsnakket i forkant. 
Håndtering av media har ikke vært optimal og det er viktig å avklare om hvem som utaler seg om 
hva. Kommunikasjonsavdelingen må inn på et tidligere tidspunkt og legge en god, ha en tydelig 
mediestrategi og en gjennomarbeidet plan ift. mediehåndtering. Det er viktig å ta eierskap til 
egen historie og informasjonsflyt. 
Det har vært god dialog mellom utøverne og Alpinkomiteen. 
 
Vedtak: AK tar informasjonen gitt i møtet til informasjon. 
 
Sak 126 2022 -2024  Sportslig status og planer 
Claus Ryste orienterte om sportslig status og planer. 
 
Sesongen er godt i gang. Maria Tviberg er kommet hjem etter skade i USA og Pernille D. Lydersen 
gjennomgår to korsbåndskader.  WC-damene fortsetter på rennrunde i Canada og WC-menn 
kjører renn i Beaver Creek. Tek-laget kjører i Val-d’Isère, Frankrike. Michael «Sutti» Rottensteiner 
er tilbake i trenerteamet. 
Det vil ikke bli noen etterspill etter demonstrasjonen i målområdet under WC-renn sist helg.  
 
Status løperkontrakter – det er gjennomført møter og besluttet å nedsette et alpinutvalg, 
bestående av representanter fra damelaget, herrelaget, alpinkomiteen, sponsor og sportssjef.  

- Møte med alle utøverne er gjennomført.  
- Det planlegges oppstartsmøte med tidslinje og hva skal på plass før jul. 
- Sluttføring av løperkontrakt mars/april 2024, målsetning å bli enige med utøverne 
- Det er så langt vær en god struktur og åpen prosess i møtene. 

 
LB-saken, NSF har dialog med utøverne og trenerteamet. 
 
Para har god flyt og gode skisamlinger 
 
 
 



 
 
 
Sak 127 2022-2024 Administrativ status 
 
Ny fotograf på plass fra januar 2024. 
 

Sak 128 2022-2024 Økonomi status 
 

Mari Hagvaag Seim presenterte regnskapsrapport for oktober med oppdatert prognose. 
  
Alpint har per oktober et resultat som målt opp mot revidert budsjett avviker med kr 
 -1,504m. Det negative avviket skyldes i hovedsak høyere kostnader for biler og HK-teamet. I 
tillegg har kostnader på WC damer og Para-laget økt mot revidert budsjett i oktober. 
 
Alpint har økt risiko i prognosen nå enn tidligere pga. kostnadsøkningen på bil, Para og WC 
damer. Kursen på euro har vært veldig høy i høst, men trenerne har fult fokus på kostander. 
 

Vedtak: AK tar orienteringen til etterretning. 

 

Sak 129 2022-2024  Skistyremøte 29. nov 
Hovedsakene på neste skistyremøte er budsjett 2024 og landlagsutøverkontrakter.  
AK er bekymret for likviditet for 2024.  

 
Sak 130 2022-2024 Møteplan 2024 
Claus Ryste sender ut forslag på møteplan 2024, primært møtetidspunkt kl 20:00 – 21:30 
Dialogmøte 10. januar 2024 
Kretsledermøte i mars under WC-damer på Kvitfjell. 
Fagmøte på Skitinget i Bodø 6-7. juni 2024 
 
Sak 131 2022-2024 Representasjon 2023- 2024 
Claus Ryste sender ut forslag på representasjon sesongen 2023/2024. 

 
Sak 132 2022-2024 Eventuelt 
Roar Karlsen orienterte fra styremøte i Alpin Hafjell - Kvitfjell AS og om gjennomført fluortesting 
av 600 par ski på Beitostølen. 
 
Tonje Norheim Tangerud etterlyste tildeling av Hovedlandrenn og Telenorlekene for 2025. 
Frist for å søke er1. desember og tildelingen må skje før jul. Vi må ta en rask beslutning ift. 
innkomne søknader. 
 
Skiklubbutviklere - hva skjer med disse? Ressursene skal tilkomme alle grenene til gode. 
Primæroppgaven til Skiklubbutviklerne er nyrekruttering. 
 
  
Møtet hevet 18:00 
 


